

Course Syllabus: General Education English

2021 Fall, Center for Language Studies
National Chung Cheng University

授課教師	康惠晴	Instructor	Hueiching Kang
課程#	7102111-03	Semester	2021 Fall (Sep. 15, 2021~Jan. 14, 2022)
科目名稱	實用英語技巧 (基礎班)	Course Title	Practical English Usage (Pre-Intermediate Level)
上課時間	08:10~10:00 週四	Class Hours	08:10~10:00 Thursday
上課地點	語言中心 224 教室	Classroom	Room 224, Center for Language Studies, in the Library & Information Building
學分數	通識英文 2 學分 (必修)	Credit Hours	2 required credits (GENERAL EDUCATION English)
課程網頁	http://ecourse2.ccu.edu.tw/ (Ecourse 課程平台)	Phone/ E-mail	05-2720411 ext. 16711 clshck@ccu.edu.tw
諮詢時段	14:00~16:00 週四 (或預約時段)	Office Hours	14:00~16:00 Thu. (or make an appointment in advance)

第一次上課將說明課程要求及進行相關學習檢核 (佔學期成績 2%)，欲修課者請準時出席

1. Course Objectives/課程目標

After completing the course, learners will

- 1 build core language and academic study skills in English to interact and communicate with others in everyday life.
- 2 develop global competence in English and function effectively when engaging in various social and cultural communicative activities.
- 3 Use proper vocabulary and grammar to express ideas with clarity and accuracy in spoken and written English.
- 4 express ideas in English accurately, creatively and effectively, and respond appropriately to the opinions or thoughts of others.

修完本課程後，學習者將能

應用核心語言技能及學術學習技巧，提升在日常生活與他人互動所需之基本英語溝通能力。
培養全球化所需之跨領域知識，在多元的場域及活動中有效地溝通。
使用合宜、正確與簡潔明確的單字及文法於英文口說及寫作。
正確地、有創意地、有效地以英語表達自己，以及合宜地回應他人的意見或想法。

2. Learning Outcomes/學習成效

By the end of the semester, learners will be able to...

- 1 apply different types of English uses to discussing news and topics on culture, travelling, business, etc.
- 2 use essential language skills and academic study skills to search for and process information and materials in English more efficiently.
- 3 integrate and use language skills, including grammar, vocabulary, listening, reading, speaking, writing, and presentation language to communicate effectively in English.
- 4 develop cultural awareness and communicative competence to express ideas and interact in spoken and written English with confidence.

修完本堂課，學習者將學會

在不同情境中使用英語討論新聞、文化、旅遊、商業等相關主題。
使用核心語言技能及學術學習技巧，以更有效率地蒐尋及理解英語素材。
整合應用英語基本技能，如文法、字彙、聽力、閱讀、口語表達、寫作技巧及簡報用語，以更有效地用英文溝通。
培養文化意識與溝通能力，並藉由口說和寫作，自信地用英語互動及表達想法。

3. Instructional methods /授課方式

- 1 Preview & Review tasks
- 2 Lecturing & interactive activities
- 3 Individual practice & Learning tasks
- 4 Group tasks and team projects

預習與複習課題或任務

課堂講解及課堂互動活動

個別練習及學習任務

小組共同任務或同儕合作計畫

4. Course Materials/課程教材:

Morgan, J. & Douglas, N. **World Link 3 (4th ed.)**. National Geographic Learning, Cengage. Boston, MA: 2021

為配合教育部針對保護智慧財產權觀念之宣導，「請尊重智慧財產權，不得非法影印教師指定之教科書籍」

5. Course Policies and Requirements/課程要求

- 1 Attendance & Participation: To be punctually present in weekly class meetings and to participate actively in interactive or communicative activities in class is important. The final score will be impacted by each absence. No make-up for weekly quizzes.
- 2 Class Etiquettes: Turn off cell phones during class ABSOLUTELY and put cell phones in the personal bags left in the classroom closets.
- 3 Food/drink: To protect the teaching facilities, do not bring food/drink into the classroom.

出席及課程參與：準時出席每堂課並參與課堂討論與活動。每次出席或缺席會影響出席及課程參與成績。請假需經授課教師後同意。小考皆無補考機制。

教室禮儀：尊重所有人之上課權益，務必確認手機已關機、且放置教室前方之櫃上，避免造成測驗或小考的不公平。

食物/飲料：教室內禁止飲食。食物/飲料請放在教室外之食物櫃。

6. Grading /評量

	Grading	評量項目	Percent
1	Attendance + Participation	出席率 +課程參與	18% + 12%
2	Quizzes & Assignments & Tasks	小考、作業、學習任務	32%
3	Midterm exam + Final exam	期中考 +期末考	15% + 10%
4	Final Project	期末發表	8%
5	English Proficiency Test	英語能力會考	5%
6	Bonus	參加校外英檢獎勵積分	Bonus 1~5 points

7. Course Schedule & Topics/課程大綱

Week	Date	Topics	主題	自學進度
1	9/16	Course Introduction	課程介紹	
2	9/23	Unit 2 Getting information	單元二：獲得資訊	
3	9/30	Unit 2 Getting information Assessment Task	單元二：獲得資訊 學習檢測	Units 1 & 3: Public and private & Milestones Units 1-3: Set up a community center
4	10/7	Unit 4 Men and women	單元四：男女關係	
5	10/14	Unit 4 Men and women	單元四：男女關係	
6	10/21	Unit 5 Across cultures	單元五：跨文化	
7	10/28	Unit 5 Across cultures Unit 6 Business and marketing	單元五：跨文化 單元六：經商入門	
8	11/4	Unit 6 Business and marketing	單元六：經商入門	
9	11/11	Mid-term	期中考	
10	11/18	Unit 7 Wellbeing	單元七：自身幸福	
11	11/25	Unit 7 Wellbeing	單元七：自身幸福	
12	12/2	Unit 9 Society	單元九：社會與我們	Unit 8: What are you into?
13	12/9	Unit 9 Society Unit 10 Money	單元九：社會與我們 單元 10:金錢	Units 7-9: Design a preserve
14	12/16	Unit 10 Money English Proficiency Test	單元 10:金錢 英語能力會考	
15	12/23	Unit 10 Money Unit 12 Our world	單元 10:金錢 單元 12: 身邊的世界	Unit 11: Trust
16	12/30	Unit 12 Our world	單元 12: 身邊的世界	Units 10-12: Track your food waste
17	1/6	Final Presentation	成果呈現	
18	1/13	Final Exam	期末考	

*Adjustments may be made in the syllabus to meet students' needs and course requirements. *課程進度及課程要求將依教學需要做適度的調整